
Protokół nr XXIX/2021 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, która odbyła się 1 marca 2021 r. 

(poniedziałek) w Chmielnickim Centrum Kultury w Chmielniku, ul. Starobuska 10, 

(sala konferencyjna) w godzinach od 15:30 do 16:00. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Otwieram XXIX sesję Rady Miejskiej w Chmielniku. 

Witam serdecznie na dzisiejszej sesji Pana Burmistrza Pawła Wójcika, witam Panią 

Wiceburmistrz Małgorzatę Przeździk, Panią Skarbnik Annę Pleban, Pana Sekretarza Andrzeja 

Łopacińskiego, witam serdecznie wszystkich Państwa Radnych. 

2. Stwierdzenie kworum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Na Sali mamy obecnych 15 radnych co daje nam 

odpowiednie kworum do podjęcia prawomocnych uchwał.  

Lista obecności radnych na XXIX sesji dnia 1 marca 2021 r. stanowi załącznik do 

protokołu. 

Protokół z XXIX sesji zostanie sporządzony przez Katarzynę Więckowską – zastępcę 

naczelnika Wydziału Administracji. 

 

3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Proponowany porządek obrad: 

4. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczących masowych szczepień na 

chorobę COVID-19 wywołaną przez wirusa SARS-CoV-2 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych jako wkładu własnego na 

realizację przewozów autobusowych o charakterze publicznym w ramach „Funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej”. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej załącznik do uchwały nr XXVI/279/2020 w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2021 rok.  

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Czy ktoś wnosi uwagi do proponowanego porządku obrad? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Jeżeli nie to kto z Państwa jest ZA przyjęciem 

proponowanego porządku, kto jest PRZECIW kto się WSTRZYMUJE 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Przeczytam klauzulę informacyjną. Zgodnie z art. 20 ust. 1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 



Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy. Kopie przechowywane są w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula 

informacyjna wywieszona jest na drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz 

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Porządek został przyjęty jednogłośnie.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczących masowych szczepień na 

chorobę COVID-19 wywołaną przez wirusa SARS-CoV-2 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: W takim razie przejdziemy do pierwszego projektu 

uchwały. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczących masowych szczepień 

na chorobę COVID-19 wywołaną przez wirusa SARS-CoV-2 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Czy mają Państwo pytania do tego projektu?  

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Jeżeli nie to bardzo proszę o głosowanie. Kto z Państwa 

radnych jest „ZA” podjęciem tego projektu, kto „PRZECIW”, kto się „WSTRZYMUJE”? 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Uchwała została przyjęta jednogłośnie nadaję jej numer 

XXIX/304/2021 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 1 marca 2021 roku. Przepraszam 

XXIX/303/2021. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych jako wkładu własnego 

na realizację przewozów autobusowych o charakterze publicznym w ramach „Funduszu 

rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: I kolejny projekt to projekt w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych jako wkładu własnego na realizację przewozów autobusowych  

o charakterze publicznym w ramach „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej”. Czy są pytania do tego projektu?  

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Nie ma pytań, w takim razie przejdźmy do głosowania. 

Kto z Państwa radnych jest „ZA” przyjęciem tego projektu, kto jest „PRZECIW”, a kto się 

„WSTRZYMUJE”? 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  



0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Uchwała przyjęta została jednogłośnie, nadaję jej numer 

XXIX/304/2021. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej załącznik do uchwały nr XXVI/279/2020 w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej: I trzeci projekt, to projekt zmieniający załącznik do uchwały 

nr XXVI/279/2020 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Czy mają Państwo pytania do tego projektu? Jeżeli nie ma 

pytań to bardzo proszę o głosowanie. Kto z Państwa radnych jest „ZA” przyjęciem tego 

projektu uchwały, kto jest „PRZECIW”, kto się „WSTRZYMUJE”? 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Uchwała przyjęta została jednogłośnie, nadaję jej numer 

XXIX/305/2021. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2021 rok.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej: I mamy ostatni projekt w sprawie zmian budżetu na 2021 

rok.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania do tego projektu? 

Wszystkie projekty zostały wcześniej omówione szczegółowo na Komisji Statutowo-

Regulaminowej, ale może jeszcze jakieś mają Państwo pytania. Jeżeli nie to bardzo proszę o 

głosowanie. Kto z Państwa radnych jest „ZA” przyjęciem tego projektu, kto „PRZECIW”, kto 

się „WSTRZYMUJE”? 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 



Przewodnicząca Rady Miejskiej: Uchwała przyjęta została jednogłośnie, nadaję jej numer 

XXIX/306/2021 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 1 marca 2021 roku. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

8. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: I przejdziemy do punktu ósmego, czyli spraw różnych, czy 

ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawach różnych? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Bardzo proszę, Pani radna Edyta Ciopińska. 

- Radna Edyta Ciopińska: Ja mam trzy sprawy. Tak hurtem. Panie Burmistrzu mam prośbę, 

raczej petycję ustną, tak od mieszkańców ulicy Graniczka. Czy na prawdę nic nie da się z tą 

ulicą zrobić? No, wygląda to fatalnie, ta glina lepi się do butów, do kół, porobiły się takie 

naturalne dreny, woda tak jak spływała wcześniej ona spływa w ten sam sposób teraz. No ulica 

nie do użytku. Na pewno Pan ma nie jeden telefon od mieszkańców, czy nie jedną prośbę o 

spotkanie. Do mnie tez dzwonią. Stąd moja prośba, o może tak założenie jakieś czy spojrzenie 

z takiej bardziej przychylnej strony. Dobrze. Czy dalej mogę? To teraz następna rzecz. Ja to 

wszystko co mówię oczywiście to są spojrzenia i sugestie ludzi którzy do mnie dzwonią i ze 

mną rozmawiają, dlatego też jako radna wybrana przez lud, czuje się w obowiązku do 

przekazywania takich informacji. Pytanie też było czy planujemy i jakie planujemy podjąć 

działania w stosunku do POZ-u w Chmielniku, gdzie sytuacja obsadowa lekarzy, no troszeczkę 

jest, blado wypada. Tak? Wiemy, że kolejna Pani doktor złożyła wypowiedzenie, drugi Pan 

doktor jest na zwolnieniu lekarskim. Pani doktor jest na kontrakcie natomiast no tak na prawdę 

zostają dwie Panie doktor na pełnym etacie. Na tak dużą gminę i tyle osób, ja rozumiem że 

przyjmują specjaliści, ale jest to specjalistyka i podlega pod szpital, tak? Jeżeli się mylę to 

proszę o korektę, dlatego sytuacja no robi się troszeczkę niebezpieczna wydaje mi się dla 

mieszkańców gminy no bo to zacznie przerastać możliwości fizyczne, jesteśmy tylko ludźmi, 

czyli mam na myśli Panie doktor które przyjmują w tym momencie. I teraz trzecie, tak? 

Hurtem.. Panie Burmistrzu, proszę powiedzieć, ponieważ ja nie wiem czy mogę o to zapytać, 

czy powinnam prosić, ale jako sołtys dostaję informację i jako radna, tak? Jest spotkanie 

zaplanowane 3 marca z przedstawicielami powiatu i Urzędu Miasta i Gminy i czy my jako 

radni, no bo ja jako sołtys mogę, tak? Ale czy może pozostali radni, ten temat był już 

kilkakrotnie poruszany tutaj, mogą wziąć udział w tym spotkaniu i jest to też spotkanie 

dedykowane nam czy tylko sołtysom? Dziękuje bardzo. 

- Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik:  Dobrze. To jeśli można to na bieżąco? 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej: Bardzo proszę. 

- Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik:  Jeśli chodzi o spotkanie, to tak. Miałem jakby tutaj 

powiedzieć. Oczywiście spotkanie zostało wywołane niejako przez zarząd sołtysów ale 

oczywiście myślę, że nic nie będzie stało na przeszkodzie jeżeli ktoś będzie zainteresowany, 

tak, żeby w spotkaniu uczestniczyć. Salę mamy dużą, więc spełnimy wszelkie normy sanitarne, 

jeżeli chodzi o to. Tylko myślę, że te pytanie oczywiście będą się w jakiś sposób powielały, ale 

tak, nie jest to spotkanie zamknięte, stricte tylko i wyłącznie dla sołtysów. Miałem zapisane, 

żeby też powiadomić o tym. O czym zresztą wspominałem na poprzedniej sesji, że jeżeli będzie 

ustalony termin to Państwo się dowiedzą, po to żeby te nurtujące pytania też można było zadać 

i poruszyć i korzystać też z takiej sytuacji.  



Jeśli chodzi o ulicę Graniczkę, to doskonale temat znamy i to nie jest jakby temat nowy. 

Natomiast, ja to też tak przedstawiałem mieszkańcom. My musimy jakby coś wyważyć. 

Kolokwialnie mówiąc nie do końca da się „zjeść ciastko i mieć ciastko”. Już mówię dlaczego 

ta przenośnia. Dlatego, że z uwagi na bardzo dużą inwestycję, która została w Piotrkowicach 

poczyniona, tak? Trzeba wziąć pod uwagę, że musimy rozwijać gminę równomiernie w każdym 

miejscu, tak?  I też te środki które dedykujemy, i te środki, ten wkład który nasz jest w wiele 

zadań i w wiele inwestycji, musimy kierować do dwudziestu, jak ominiemy Piotrkowice, w 

sensie,  wyłączymy z tego, 25 sołectw plus miasta Chmielnik, tak? Globalnie patrząc 26 sołectw 

i miasta Chmielnik. Więc jakby te środki, które przeznaczyliśmy, bardzo duże, bo to myślę, że 

w skali, no tutaj już mówiliśmy o tym, nie chcę się na ten temat rozwodzić. No, też gdzieś na 

pewno ulica Graniczki doczeka się swojej kolejki jeśli chodzi o możliwości poprawienia tam 

infrastruktury, bo takich pytań, zresztą nie tylko stamtąd jest jeszcze kilka, jeśli chodzi  

o Piotrkowice, a jeżeli chodzi o w ogóle teren gminy, to mamy ich jeszcze więcej. Myślę, że to 

jest też kwestia, tak jak wspomniałem, tego równomiernego rozwoju i dedykowania tych 

środków w różne miejsca. Do tej pory tak staraliśmy się, żeby to było robione, że jakby żaden 

z terenów naszej gminy dzięki jakiejkolwiek inwestycji nie zostaje pominięty. Przypomnę 

tylko, że to przez inwestycję, która w mojej opinii była najistotniejszą dla tamtego terenu, 

przypomnę, że nie zaprzestaliśmy żadnej inwestycji i żadnego remontu, nic, w pozostałych 

miejscach naszej gminy. A to też chyba miało wyraz tego, że radni którzy podejmowali decyzję, 

przepraszam jeżeli tutaj nadużycie moje i wypowiedzi za radnych, ale pamiętam sesje, że no to 

też tak umawialiśmy się chyba że, ok, zrobimy pewne rzeczy ale proszę nie poprzestawać 

działalności w innych miejscach naszej gminy. Więc tu w pełni rozumiem, no dzisiaj sytuację 

mamy taką jaką mamy pogodową i myślę że takich miejsc jak Piotrkowice ulica Graniczka 

znalazłbym dzisiaj pewnie z kilka. Do Pani burmistrz już pewnie kilka telefonów i maili też 

było w tej sprawie. Bo dzisiaj po roztopach, po opadach wszystkie drogi wyglądają źle i fatalnie 

te które nie są drogami asfaltowymi, więc jeszcze na pewno dużo pracy przed nami. 

Podsumowując, znamy temat jest on wielokrotnie sygnalizowany i jestem przekonany, że ta 

ulica też jak inne doczeka się swojej kolejności jeśli chodzi o wykonanie. Proszę tu  

o zrozumienie, że też, mówię, przeznaczyliśmy na rejon Piotrkowic nie mało pieniążków 

i musimy też to równomiernie w jakiś sposób rozdzielać. 

Jeśli chodzi o sprawę związaną z POZ, też doskonale sytuacja znana. Ale to nie pocieszę tym 

że jest znana. Problemem jest oczywiście problem prozaiczny, jakim jest brak w ogóle 

dostępności do lekarzy i do służby medycznej, tak? Sytuacja covidowa jeszcze to pokazała. 

Natomiast teraz ilość obowiązków które jest też nałożonych na nasz POZ, przypomnę, że 

chociażby nasz POZ szczepił mieszkańców gminy Pierzchnica, tak? Co też angażuje 

pracowników, angażuje lekarzy. Nie wiedzieć dlaczego skoro też w Pierzchnicy można było 

też szczepić. No ale tak zostało to też przydzielone, też nie do końca ja osobiście mogę pewne 

rzeczy zrozumieć ale one wyłączyły, te szczepienia, w jakiś sposób wyłączają lekarzy, 

wyłączają pracowników, no właśnie z POZ-u. No ale sytuacja znana, monitorujemy to, też 

próbuje podejmować rozmowy z lekarzami, którzy by byliby skłonni podjąć dyżury tutaj, u nas, 

jeśli chodzi o podstawową opiekę zdrowotną i na pewno jest to jedna z poważniejszych sytuacji 

jaka jest obecnie, mówię, nas dotyczących. Bo faktycznie no to taka kumulacja powiedzmy, bo 

wypadek jednego z lekarzy plus szczepienia,  a szczepienia wymagają obecności lekarza. Plus 



jeszcze, tak, no, wiek emerytalny bo to też jakby trzeba powiedzieć, że to też wiek lekarzy  

w POZ, to nie tylko u nas ale chyba w całej Polsce jakbyśmy zobaczyli to jest pewnie ponad 

pięćdziesiąt spokojnie lat. I nowych jakby lekarzy nie ma, studentów medycyny nawet z naszej 

gminy mamy kilku i proszę uwierzyć żaden swojej przyszłości nie wiąże z interną ani z POZ, 

tak. Więc to też pytanie skąd mamy czerpać te siły do tego żeby to robić. Mówię, no musimy 

się posiłkować tak jak to mamy, być może jak ta pierwsza fala najtrudniejszych szczepień 

przeszła, bo ich było bardzo dużo, tak, mieliśmy szczepienia te które były, mówię, służb z tej 

grupy zero, więc teraz jeżeli już tutaj tego nie będzie, tych szczepień będzie mniej więc będzie 

oczywiście więcej można spojrzeć na tą podstawową opiekę. Ale oczywiście tutaj też mówię 

Państwa pomoc i wsparcie może być nieocenione. Jeżeli Państwo znacie, wiecie albo macie 

taką możliwość żeby przekonać kogoś do tego żeby przyszedł do nas do pracy to serdecznie 

zapraszamy. Myślę, że warunki pracy mamy bardzo dobre a będą, po modernizacji przychodni 

jeszcze lepsze. Mamy tutaj też plany rozwojowe, no tylko właśnie to jest właśnie jak mówił 

jeden z profesorów z łózkami covidowymi, że nie jest problem w tym, że łóżek covidowych 

czasami nie było, tylko problem jest to, żeby miał kto przy nich być i to jest jakby cała rzecz. 

Więc tutaj też bardzo proszę Państwa o pomoc i wsparcie jeżeli tylko macie takie możliwości 

a my oczywiście także będziemy tutaj poszukiwać i próbować rozwiązać ten bardzo trudny  

i ważki problem niewątpliwie który jest sygnalizowany z wielu stron. Dziękuję. 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej: Bardzo proszę. 

- Radna Edyta Ciopińska: Ja bardzo dziękuje Panu burmistrzowi za udzielenie odpowiedzi. 

Faktycznie szkoła w Piotrkowicach jest bardzo piękna, wspaniała i wszyscy są zachwyceni bo 

to jest naprawdę XXI wiek i ponad. Natomiast ja cały czas, Pan burmistrz wie że ja cały czas 

to podkreślam i będę podkreślać, inwestycja w Piotrkowicach nie tylko dla Piotrkowic, ze 

szkoły korzystają sołectwa ościenne, ze szkoły mogą korzystać dzieci z Chmielnika, kto chce 

może dziecko przywieźć może przywieźć z Włoszczowic, z Lisowa więc to nie jest inwestycja 

dla Piotrkowic, tylko według mojej oceny w Piotrkowicach dla mieszkańców gminy. Bardzo 

piękna inwestycja, oczywiście, tak, za co, tak jak mówię, dziękowaliśmy i dziękujemy. 

Natomiast no nie można przedkładać według mojej oceny, drogi nad inwestycje poczynioną. 

No tak jak mówię szkoła jest dla wszystkich. 

- Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik: To ja zapytam tak, czy można było szkołę  

w Piotrkowicach wybudować w Suliszowie? 

- Radna Edyta Ciopińska: Jakby była piękna działka, dużo miejsca. (śmiech) żartuje teraz, sądzę 

nie, bo nie pozwolono by na to., sadzę że nie. 

- Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik: No więc wydaje mi się że tutaj jednak musimy patrzeć 

jednak na to że 

- Radna Edyta Ciopińska: Ale zgodzi się Pan burmistrz, że to jest dla gminy, nie to że dla 

mieszkańców Piotrkowic, prawda? Tutaj się Pan burmistrz musi zgodzić ze mną. 

-  Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik: Zgodzę się, to znaczy zgodzę się w tym sensie, że 

oczywiście lokalizacyjnie jest w Piotrkowicach, ale odkąd jestem tutaj 6 lat to zawsze tak było 

ze zawsze Piotrkowice miały aspiracje do tego żeby być takim silnym ośrodkiem w tamtym 

miejscu. 



- Radna Edyta Ciopińska: Oczywiście. 

- Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik: więc akurat no bycie takim prężnym ośrodkiem ma też 

swoje minusy. Ja pamiętam jedno ze spotkań kiedy wiceprezydent Warszawy mówił, że jak 

wybudują warszawiacy metro za swoje pieniądze 70 % ludzi jeździ jednak z poza Warszawy. 

Trudno mieć pretensje. Więc tutaj też zrobiliśmy inwestycje powiem tak,  oczywiście, może 

dla innych też ale jest w Piotrkowicach i to nie tylko kosztem,  jakby mówię, Piotrkowic, to 

było, żeby to było jasne,  

- Radna Edyta Ciopińska: Tylko wszystkich sołectw 

- Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik: Tak 

- Radna Edyta Ciopińska: Dokładnie 

- Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik: bo przecież nie zaniechaliśmy też wielu innych 

inwestycji, które gdzieś tam się dzieją, więc i one się pewnie będą działy, tylko proszę naprawdę 

o cierpliwość. Bo tutaj mówimy o czymś, przechodzimy to tak do porządku dziennego 

jakbyśmy zbudowali świetlicę. Proszę wierzyć to nie jest zbudowanie świetlicy, tylko to jest 

największa inwestycja w historii tej gminy. Myślę, że tak miejmy to też świadomość, że 

musimy odbudować pewne możliwości, bo to też jest tak, że są sytuacje oczywiście pilne 

pilniejsze i najpilniejsze i każda dla mieszkańców będzie najpilniejsza. Natomiast żebyśmy nie 

burzyli tutaj pewnego ładu, który uzgodniliśmy sobie wcześniej, równomiernie musimy tutaj 

dbać o możliwości, o środki ale także o pewien rozwój komplementarny. I ulica Ganiczka  

w Piotrkowicach może być i będzie pewnym elementem być może jakiejś szerszej skali, jakiejś 

szerszej inwestycji. Może za wcześnie żeby o tym mówić ale proszę wierzyć, że ona jest jak  

i inne miejsca też, tutaj w naszych planach, tak. Pod tym sensem się zgodzę, że nie tylko dla 

Piotrkowic bo dzieci nawet spoza gminy do szkoły przychodzą, tak, ale  

- Radna Edyta Ciopińska: Panie Burmistrzu nasunął mi Pan olejne pytanie, tak wynikło  

z rozmowy. Proszę  

- Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik: Proszę bardzo 

- Radna Edyta Ciopińska: Proszę powiedzieć, ten budynek który został po ośrodku  

w Piotrkowicach, jakie są plany dla niego? Czy są w ogóle jakieś czy po prostu na razie jest to 

w trakcie analizy  

- Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik: nie, no jeżeli znajdzie się chętny, który go 

zagospodaruje, otworzy tam na przykład warsztat produkcyjny, to już uchwałę na zwolnienie 

go z podatku od nieruchomości mamy. Więc, jakiś pomysł na to pewnie znajdziemy. Natomiast 

jest on własnością gminy, więc tak naprawdę jeżeli tylko by się znalazł zainteresowany to 

oczywiście możemy go sprzedać, wydzierżawić. Ważne żeby nie stał pusty, więc jeżeli tylko 

ktoś chętny to zapraszamy.  

-  Radna Edyta Ciopińska: Rozumiem, rozumiem. A pod kątem lekarzy to zostało wykonanych 

737 szczepień, więc to nie jest chyba tak dużo na tak dużą gminę, i dlatego to co Pan burmistrz 

suszenie zauważył, że to jest problem, bo jest faktycznie, myślę że będzie rozwiązany  

w najbliższej przyszłości w miarę szybko 

-  Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik: Chciałbym bardzo 

- Radna Edyta Ciopińska: Dziękuje bardzo 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej: Radna Danuta Orkisz bardzo proszę 

- Radna Danuta Orkisz: Ja bym chciała Panie Burmistrzu usłyszeć kiedy ma być to zebranie z 

powiatem i o której godzinie 



- Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik: 3 marca o godzinie 18.00, tutaj na Sali widowiskowej 

w Centrum Kultury  

- Radna Danuta Orkisz: Dobrze. Dziękuje bardzo.  

- Przewodnicząca Rady Miejskiej: Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Ja tutaj 

tylko tak, jeszcze myślę, nawiązując do kolejnej sesji. Chciałabym Państwa bardzo serdecznie 

prosić aby takie, myślę porządkowe sprawy, myślę że gdyby każdy z nas tutaj, jest nas 15 osób 

takie sprawy będzie chciał załatwiać na sesji to tutaj też myślę będziemy to wydłużać 

niepotrzebnie no bo każde te pół godziny sesji to też dodatkowy koszt i pieniądze można 

powiedzieć naszych mieszkańców. I myślę, że jeżeli są jakieś sprawy pilne, które naprawdę 

niezwłocznie należy, że tak powiem wyprostować na sesji to jak najbardziej, ale myślę, że 

mamy też czas zawsze po sesji, czy tutaj w każdym wolnym dniu czy do załatwienia po prostu 

w urzędzie, tak? Nie wiem, czy jeszcze ktoś z Państwa chce coś dopowiedzieć, zapytać? 

9. Zakończenie obrad. 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej: W takim razie dziękuje bardzo. Zamykam XXIX sesję Rady 

Miejskiej w Chmielniku. 
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